Vol. 6 No. 1 (2022): January Issue International Journal of Fiqh and Usul al-Fiqh Studies (IJFUS)

Table of Contents		فهرس المحتويات
Social Integration of People with Sensory Disabilities: A Juristic Maqāṣidic Study in Personal Status	6	الدمج الاجتماعي لذوي الإعاقة الحسية: دراسة فقهية مقاصدية في الأحوال الشخصية
Being Moderate in Consumption and its Effect on Investment, Production and Societal Development, in the Context of Islam	23	أثر الاعتدال في دالة الاستهلاك إسلاميا في جانب الاستثمار والإنتاج والتنمية المجتمعية
Green Şukūk and Their Applicability in Nigeria: An Exploratory Maqāṣidic Study	41	الصكوك الخضراء وإمكانية تطبيقاتها في نيجيريا: دراسة استكشافية مقاصدية
The Principle of Good Choice of Means of Expression for Direct Fatwa: A Case Study of Issuing Direct Fatwā on the Distance between Worshipers in the Congregational Prayer	60	ضابط حسن اختيار وسيلة التعبير عن الفتوى المباشرة: الفتوى المباشرة عن التباعد بين المصلين في صلاة الجماعة أنموذجا
The Law of Will for Heirs in Malaysia: A Juristic Analytical Study	71	قانون الوصية للوارث في ماليزيا: دراسة فقهية تحليلية
Secret Marriage Among Ethnic Somalians In Kenya: A Juristic Field Study	89	الزواج السـري بين القبائل الصـومالية في كينيا: دراسة فقهية ميدانية
Separation Due to Harm Between Spouses in Afghan Law: A Juristic Analytical Study	105	التفريق بين الزوجين بسبب الضرر في القانون الأفغاني: دراسة فقهية تحليلية